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Onderwerp 
Schriftelijke vragen CVO brief COA 27 maart 
 
Aanleiding en achtergrond 
Op 3 april 2024 heeft CVO schriftelijke vragen gesteld. 
 
Boodschappen 
De vragen van CVO en de reactie daarop luiden als volgt: 
 
1.1 Raadsleden kunnen volgens het reglement van orde schriftelijke vragen stellen aan het college. 
Het indienen van vragen door raadsleden en de wijze van beantwoording zijn vastgelegd in artikel 34 van 
het reglement van orde gemeenteraad. De vragen van CVO zijn hieronder beantwoord.  
 
1. Op welke momenten is er de afgelopen 3 maanden contact geweest met het COA?  

a. Op welke wijze was dit contact? Graag per afzonderlijk moment aangeven. 
b. Welke van deze contactmomenten waren ambtelijk, en welke waren bestuurlijk? 
c. Wat is er besproken op welk contactmoment? (graag een volledig overzicht, bijvoegen van de 

gespreksagenda indien mogelijk) 
d. Welke partijen zaten er per gesprek aan tafel? 
e. Kan er een opsomming worden gemaakt van de afspraken die er daar tussen de partijen zijn 

gemaakt en welke toezeggingen de gemeente Oldebroek daarin heeft gedaan? 

Reactie: Er is buiten de briefwisseling om eenmaal bestuurlijk contact geweest. Dit was het gesprek 
waar het COA aan refereert in hun brief. Zij beschrijven, zoals ook in de nota van 27 maart vermeld, 
de afspraken die zijn gemaakt.  
Zoals in de nota van 5 maart vermeld, wil ‘het college de raad adequaat informeren zonder alle 
voorbereidende of begeleidende handelingen die worden verricht binnen de ambtelijke organisatie 
te vermelden.’  
 

2. Is het onderzoeksrapport (aangaande flora en fauna), dat volgens de COA-brief van 1 maart ‘medio 
maart’ met de gemeente gedeeld zou worden, inmiddels bekend en ingezien door de gemeente 
Oldebroek? 
A. Zo nee, is dit aangekaart op de contactmoment(en) die er de afgelopen tijd zijn geweest met het 

COA? Zo nee, waarom niet? 
B. Zo ja, kan deze per direct worden gedeeld met de gemeenteraad? 

Reactie: Nee, het rapport is niet ontvangen of ingezien. Op 19 maart 2024 heeft het college, zoals uw 
raad bekend is, een brief aan het COA gestuurd waarin dit is aangekaart.  
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3. Kan het college, na het recente contact met het COA, nu inmiddels toezeggen dat haar eigen 
geschetste volgorde gevolgd wordt, en dus niet die van het COA zoals beschreven in de brief van 
december 2023? 
A. Zo nee, waarom niet? 
B. Wanneer kan de ‘gezamenlijke planning’ van de gemeente, provincie en het COA met de 

gemeenteraad worden gedeeld? 
C. Legt het college de verwachte gezamenlijke planning éérst voor ter goedkeuring aan de 

gemeenteraad, alvorens deze wordt overeengekomen met het COA en de cvdK? 

Reactie: het college heeft op 1 februari 2024 het volgende met u gedeeld:  
‘De concept procesbeschrijving (afgestemd met het COA) geeft het proces op hoofdlijnen weer. 
Het proces gaat uit van de stappen die nodig zijn om te komen tot een opvanglocatie voor 
asielzoekers. Daarbij wordt nadrukkelijk opgemerkt dat iedere stap invloed heeft op het vervolg. Er 
zijn binnen het proces veel afhankelijkheden die invloed hebben op het vervolg. Bij elke stap wordt 
naar bevind van zaken gehandeld. Dat betekent ook dat de uitkomst van het proces niet vast ligt. Om 
de procesbeschrijving overzichtelijk te houden, zijn niet alle mogelijke opties uitgewerkt.’ 
 
Bovenstaande is afgestemd met het COA. Er is vooralsnog geen reden om aan te nemen dat het 
proces anders wordt. 
 

4. In de COA-brief van 27 maart wordt slechts gesproken over ‘participatie met omwonenden’. Is het 
college met het CVO van mening dat niet alleen de omwonenden, maar alle inwoners van de 
gemeente Oldebroek proactief betrokken moeten worden in dit proces, en zodoende zich kunnen 
uitspreken binnen een participatieproces aangaande het voornemen van het COA voor een AZC aan 
de Bovendwarsweg 83? 
a. Zo nee, waarom niet? 

Reactie: alle inwoners krijgen gelegenheid om deel te nemen aan de participatie. 
 

5. In de brief van het COA op 27 maart wordt gesproken over een ‘vervolggesprek’ van de gemeente 
met het COA en de commissaris van de Koning (cvdK). Staat dit gesprek al gepland? Zo ja, wanneer? 

Reactie: Ja, het gesprek staat gepland op 15 april 2024. 

6. Zijn van alle afgelopen contactmomenten met het COA, provincie en cvdK gespreksverslagen 
gemaakt? 
a. Zo ja, kunnen deze met de gemeenteraad worden gedeeld? 
b. Zo nee, waarom niet? 
c. Wordt van het ‘vervolggesprek’ met het COA en de cvdK, waarover in het eind van de brief over 
wordt gesproken, een gespreksverslag gemaakt? En wordt de gemeenteraad daarna direct van de 
uitkomsten ervan op de hoogte gesteld? Zo nee, waarom niet? 

Reactie: 
6a. Nee. 
6b. Er zijn geen verslagen gemaakt. In de nota van 5 maart 2024 is op een soortelijke vraag het 
volgende geantwoord: ‘Transparantie is natuurlijk wenselijk. Van elk contact of overleg verslag doen 
is niet haalbaar.’ 
Als er in een vervolggesprek of anderszins afspraken worden gemaakt, wordt u, zoals u dat op dit 
dossier ondertussen gewend bent, als raad geïnformeerd. 
6c. Zie b. 
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7. Kunnen de vragen afzonderlijk en het liefst binnen 1 week worden beantwoord, of in ieder geval voor 

de raadsvergadering van 18 april? 

Reactie: Voor 18 april is haalbaar. 
 
Bijlage(n) 
BW20240416 Bijlage CVO Schriftelijke vragen brief COA 27 maart. 
 
 
Oldebroek, 16 april 2024. 
 
Burgemeester en wethouders van Oldebroek, 
 
 
 

 , secretaris P.H. Lensselink,   , burgemeester T.H. Haseloop-Amsing. 
 


